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Z A P I S N I K  

Sa X.sjednice Općinskog vijeća Općine Jelsa 

Održane dana 15. prosinca 2022. godine u vijećnici Obćinskog doma 

Sjednica je započela u 18,00 sati. 

Sjednici nazoče slijedeći vijećnici: 

1. Jure Gurdulić 
2. Ivica Vraničić 
3. Paulo Potočnjak 
4. Ivo Drinković 
5. Božidar Balić 
6. Ivo Božiković 
7. Branko Bunčuga 
8. Ana Marija Selak 
9. Eva Marija Ćurin 
10. Jadran Caratan  
11. Dejan Bojanić 

Izočni vijećnici: 

- Lukin Belić 
- Domagoj Kraljević 

Ostali nazočni: 

- Nikša Peronja, dipl.iur. – Načelnik Općine Jelsa 
- Ivica Keršić, dipl.oec. – pročelnik JUO Općine Jelsa 
- Mirjam Šurjak Pavičić, dipl.iur. – voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti 

JUO Općine Jelsa 
- Ružica Visković dipl.iur. – direktorica društva JELKOM d.o.o. Vrboska 
- Niko Salamunić-društvo Jelkom 
- Nene Mišković- stručni suradnik za financije i proračun 
- Ivana Gurdulić, ravnateljica DV Jelsa 

Predsjednik vijeća g. Jure Gurdulić, pozdravlja sve nazočne i otvara sjednicu. 

Utvrđuje kvorum s 11 (jedanaest) nazočnih vijećnika, dva (2) izočna koji su opravdali svoj 
izostanak.   

Predlaže usvajanje Dnevnog reda kao u pozivu za sjednicu .  

 

1. Usvajanje zapisnika s IX. sjednice   Općinskog vijeća. 
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2. Vijećnička pitanja. 

3. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2022.g. 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelsa za 2022.g 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2022.g. 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2022g. 
7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2022.g. 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u Općini Jelsa 

za 2022.g. 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022.g. 
10. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 
11. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 
12. Prijedlog Programa  javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g. 
13. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023.g. 
14. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g. 
15. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g. 
16. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 
17. Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2023.g. 
18. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju. 
19. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2023. 
godinu. 

20. Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna Financijskog plana DV „Jelsa“  za 2022.g. 
21. Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog plana DV „Jelsa“  za 2023.g. 
22. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa. 
23. Prijedlog  Odluke o prodaji nekretnine označene kao č.zem. 163/3, k.o. Jelsa . 
24. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe 

spašavanja za Općinu Jelsa u 2023.g. 
25. Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 
26. Prijedlog Analize  stanja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa za 2022.g. 
27. Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. g. 
28. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o osnivanju Muzeja općine Jelsa. 
29. Prijedlog Odluke o davanju suglasnost Muzeju općine Jelsa. . 
30. Prijedlog Odluke o mjerilima za  utvrđivanje cijene usluga Dječjeg vrtića „Jelsa“. 
31. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa. 
32. Prijedlog Odluke o  visini vrijednosti boda komunalne naknade u Općini Jelsa. 
33. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnost iznajmljivanja i smještaja u 

turizmu, za područje Općine Jelsa. 

34. Prijedlog Zaključka povodom razmatranja inicjative grupe građana otoka Hvara. 

Predloženi Dnevni red  

JEDNOGLASNO JE USVOJEN. 

Prelazi se na točku 1./ Dnevnog reda. 
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Ad 1./  Usvajanje zapisnika sa IX. sjednice Općinskog Vijeća. 

Predsjednik vijeća predlaže usvajanje prijedloga zapisnika sa IX. sjednice Općinskog. 

 Konstatira se da je zapisnik s IX. Sjednice  USVOJEN 

sa 10 (deset) glasova ZA 

i 1 (jednim)  glasom SUZDRŽANIM.  

Prelazi se na točku 2./ Vijećnička pitanja 

Ad 2./ 

Predsjednik vijeća poziva Načelnika da kratko obrazloži događanja od zadnjeg vijeća. 

Načelnik g. Nikša Peronja pozdravlja nazočne te navodi da su održani izvanredni izbori u 
mjestu Vrboska za mjesne odbore i čestita svim sudionicima i pobjednicima. Također navodi 
da se u predio Vitarnja grade dvije do tri zgrade koje su upitne stanovnicima Jelse. Poslana je 
građevinska inspekcija, neke stvari su u postupku ali za “najkritičniju“ nekretninu ministarstvo 
je potvrdilo građevinsku dozvolu. Radi se o tome da je Općina u prostornom planu 2018.g 
ograničila visinu zgrade za svaku novu gradnju, u predio Vitarnja, do visine vijenca 7,5 m 
u(svijetlo žuta zona) u neizgrađenoj zoni. Međutim na izgrađenoj zoni(tamno žuta zona) visina 
je 9 m, kao na području cijele Općine. Izgradnja građevina, koji su predmet rasprave, je u 
izgrađenoj zoni i vrijede pravila kao na razini cijele Općine, odnosno dozvoljena visina do 9 m. 

Također u planu Općine Jelsa je da kod slijedećih izmjena i dopuna prostornog plana pokuša 
ograniči visinu na 7,5 m za  izgrađena  i neizgrađena područja u cijelom dijelu Vitarnje. 

Nadalje, raspisan je natječaj za muzej Vrboska. Od 3 pristigle ponude odabrana je ponuda sa 
daleko najnižom cijenom i žalbe nije bilo. Gradnja muzeja bi treba započeti kroz siječanj. Dio 
novca smo dobili od FLAG-a a dio će financirati Općina iz vlastitih sredstava.  

Muzej Pitve je kompletiran, treba urediti još okoliš, a službeno otvaranje  predviđa se za 04. 
veljače o.g. Projekt je radila arhitektica koja je projektirala muzej Vučedolske golubice. Muzej 
Pitve nije obični muzej već  multimedijalni centar. 

Projet kanalizacije ide dobro, uz tekuće probleme ali pokušati ćemo ih riješiti na vrijeme. 
Centar Jelse je gotov, a ovu godinu se radi centar Vrboske. Inače, projekt kanalizacije treba 
završiti,biti u funkciji, za godinu dana od dana današnjega.  Također, podmorski ispusti se rade 
ovu zimu, cijev prema Braču duljine 2,4 km. 

Dobili smo sredstva od fonda za zaštitu okoliša. Procjena vrijednosti za obnovu stare 
ambulante je oko 2 milijuna kuna. Od fonda smo dobili oko 1.300.000,00 kuna a oko 
600.000,00-700.000,00 kuna će financirati Općina Jelsa iz vlastith sredstava. Projekt je u 
procesu, upravo se radi na troškovniku. U staroj ambulanti predviđeno je da bude 5-6 
prostorija. Za gradnju novog vrtića, za kojeg smo otkupili zemljište, čekamo odluku o 
dobivanju  3 000.000,00 kuna da započnemo gradnju i u planu je već ove godine. Međutim 
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dok se ne izgradi novi vrtić, u prostorijama stare ambulante biti će smještene dvije grupe 
jaslica. S obzirom da već znamo da će slijedeće godine biti 45 djece za upis u jaslice, ovo je 
privremeno riješenje. Zgrada će biti renovirana, sa novim instalacijama, zatvorima i adekvatna 
za djecu. 

Također imamo veliku akciju uklanjanja suhih i opasnih borova, njih 180. Na području od 
Adriatica do Vrboske i od Vrboske do Vitarnje. 

Nadalje, grad prijatelji iz St.Andra su Općini Jelsa poklonili jelku visine oko 10 m, i to će postati 
tradicija. 

Predsjednik vijeća javlja se s pitanjem oko cijene gradnje novog vrtića. Kolika je procjenjena 
vrijednost? 

Načelnik je odgovorio da je procjena oko 12 milijuna kuna. 

Za riječ su se javili vijećnici: Branko Bunčuga, Paulo Potočnjak, Božidar Balić, Ivo Drinković, 
Jadran Caratan i Dejan Bojanić. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga javio se za riječ i postavio 2 pitanja. Prvo pitanje se odnosi na 
prostorni plan, odnosno koliko se puta odbor za urbanizam sastao u prošlih 6 mj. . Drugo 
pitanje na upit mještana naselja Pitve, hoće li se autobusna stanica nadograđivati, graditi? 

Načelnik se zahvaljuje na pitanjima te navodi da je Općina u procesu izrade izmjena i dopuna 
prostornog plana, a paralelno sa time po zakonu se moraju raditi studija utjecaja na okoliš. 
Odbor za urbanizam se sastao jedanput ali nismo i ne možemo napraviti po tom pitanju puno 
bez određene dokumentacije od Ministarstva zaštite okoliša. Osobno sam bio u Zagrebu 
moliti ih da to požure ili nam bar kažu hoće li se raditi strateška studija utjecaja na okoliš čija 
izrada traje 3-4 mjeseca ili je dovoljno raditi ocjenu procjene o potrebi izrade strateške 
studije. Kada te informacije budemo znali, tada će se odbor za urbanizam opet sastati. 

Autobusna stanica će se riješiti, financiranje ide preko Jelkoma iz stavke tekućih održavanja. S 
obzirom na to da spada u javne površine urediti će se do Uskrsa. 

Vijećnik g. Božidar Balić  javio se za riječ, te postavlja 2 pitanja, prvo za cestu Ivan Dolac-
Zavala, drugo za nasipe ispod ceste. U razgovoru sa privatnicima koji na toj dionici imaju svoje 
posjede se nije obavio razgovor i bez obzira što je cesta sada bolja i šira, na područjima gdje 
su privatni posjedi je cesta ostala uska. Zašto se nije obavio razgovor sa njima nego se radilo 
nepotrebne zavoje da se izbjegnu privatni posjedi? I zašto se nije sa izvođačem dogovorilo oko 
odlaganja građevinskog otpada? 

Načelnik je  odgovario da se radi o lokalnoj cesti koja je županijske nadležnosti. Općina 
predlaže i dogovara, a županija financira. Po zakonu o cestama, kada je županijska cesta u 
pitanju, sa svake strane 1,5m od asvalta pripada cesti tzv. zaštitni pojas, za održavanje, 
sanaciju ili širenje. 
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U ovom slučaju su radili sanaciju i radove je izvodila Županijska uprava za ceste, ne Općina 
Jelsa, a da li se moglo nasipe staviti na druga mjesta, to ne znam, činjenica je da je cesta široka 
i da su ljudi jako zadovoljni. Što se tiče privatnih posjeda; nitko nije kontaktiran jer je ovo tek 
prva faza. Kada bude druga faza privatnici će biti kontaktirtani.  Županija je imala određen 
iznos namjenjen za sanaciju i točno određene dionice koje će se u toj fazi sanirati, što se je i 
napravilo. Slijedeće godine bi cesta trebala biti kompletirana i milim da bih trebala biti široka 
5,5 m. 

Vijećnik g. Božidar Balić navodi da je razgovarao sa voditeljem gradilišta te da mu je rečeno da 
je načelnik Općine Jelsa diktirao gdje da se odlaže otpad. 

Načelnik to demantira i navodi da je naručitelj i izvođač  Županijska uprava za ceste te on kao 
Općina Jelsa koji nije naručitelj ne može naređivati što da radi. Također navodi da izvođača 
radova nije ni upoznao. 

Predsjednik vijeća se javlja na riječ navodeći da se po navedenom cesta može širiti do 
nedogleda i da će uvijek vrijediti pravilo da je od asfalta 1,5-2 m zaštitni pojas?  

Načelnik  je objasnio da se po zakonu o cestama zaštitni pojas računa od asfalta na širinu 
ceste od 5 m. 

Vijećnik g.Paulo Potočnjak se ukljućuje u raspravu i navodi da je po njegovu saznanju Općina 
Jelsa bila dužna,u dogovoru sa Županijskim cestama, razgovarati sa vlasnicima privatnih 
posjeda. 

Načelnik objašnjava da to nije bila njegova dužnost nego njegova volja, što iz dobrih poslovnih 
a i privatnih odnosa sa vlasnicima privatnih posjeda. 

Vijećnik g.Paulo Potočnjak se javio za riječ, zahvalio na rezultatima za MO mjesta Vrboske ali 
napominje da je mišljenja da se za sve MO trebalo raspisat izbore za sve MO, a ne samo za 
mjesto Vrboska. Također napominje da je odgovore na postavljena pitanja prije 3-4 vijeća 
trebao dobiti na slijedećem vijeću, međutim još ih nije dobio. Pitanja su postavljena pisanim 
putem te moli za odgovor na slijedećem vijeću. 

Prvo pitanje za ovu sjednicu je kada će se most u Vrboskoj završiti, s obzirom na to da radovi 
trebaju biti gotovi u lipnju 2023. a još nisu ni započeli? Drugo pitanje je da li ste imali u planu 
dodavati još javne rasvjete na rivi? Treće pitanje je kada ćete konačno završiti groblje? 

Načelnik za pitanje mosta smatra da ništa više ne može ići po krivu, lickaju ga i čeka se 
postavljanje javne rasvjete.  Nedaleko od mosta se stavlja crpna stanica koja se sada betonira. 
Most bi uskoro trebao biti gotov. 

Rasvjeta će se dodavati, kada se cijela Podva iskopa će se stavljati nove kablove i postaviti će 
se gušća svijetla. Problem rasvjete u Vrboskoj je poznat. Stari kandelabri su bili dosta široko 
stavljeni a u prilog nam ide postavljenje kanalizacije pa će se dio s rasvjetom riješiti. 
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Što se tiće samih grobnica, popločane su,uređeno je parkiralište koje je besplatno još treba 
završiti frontali zid. Također treba napraviti mrtvačnicu koja je stavljena u proračun i 
isprojektirana i trebala bih uskoro doći građevinska dozvola i da krenemo sa projektom. 
Poklopci na grobnicama su se prije par dana stavljeno. 

Vijećnik g.Ivo Drinković navodi da je prije 3 mjeseca molio zvučne zapise od I.,II., i III. sjednice 
preko više službi i osobno preko Pročelnika i Načelnika, ali neuspješno i zanima ga razlog 
nedostavljanja istog. 

Načelnik odgovara da u ponedjeljak može preuzeti zapise ili  ih šalje na mail, a razloga nema. 

Vijećnik g.Ivo Drinković se osvrće na reciklažno dvorište u Svirče, naglašava da nema znaka koji 
označava da se tamo nalazi ni radnog vremena. 

Direktorica društva Jelkom d.o.o. se nadovezuje da tabela postoji na reciklažnom dvorištu, a 
radno vrijeme se vidi čim se otvore vrata. 

Načelnik zahtjeva da se radno vrijeme stavi s vanjske strane i  da se na glavnoj cesti stavi 
putokaz. 

Vijećnik g. Jadran Caratan postavlja pitanje vezano za problem Jadrolinije, odnosno dužine 
trajanja puta,  te navodi da je i danas  brod Marijan  plovio  2 h i 15 min.  

Načelnik odgovara da Općina nema nikakvu obavijest o tome zašto vozi brod Marijan, a ne 
Zadar i  zašto vozi toliko dugo. Grad Hvar, Grad Stari Grad, Općina Jelsa i Općina Sućuraj imaju 
godišnji sastanak sa šefom Jadrolinije i ravnateljicom Agencije za linijski promet .  Tvrde da su 
u postupku nabave trajekta za naše područje. Također smo podržali facebook inicijativu jer 
smatramo da je korisno imati i građanski pritisak na Jadroliniju. Također smo inzistirali i na 
katamaranskoj liniji koja bi bila u 11 sati iz Splita do  Starog Grada.  

Vijećnik  g. Dejan Bojanić  sugerira reviziju šahti po Jelsi s obzirom na to da se prilikom radova 
na kanalizaciji zatvorilo dosta šahti što uzrokuje probleme uslijed velike kiše, sva kišnica se 
slijeva niz Banski Dolac. Drugo pitanje je hoće li se  čekati da sve prokopa pa asfaltira ili će 
asfaltiranje ići po dionicama? I može li se u uvali Prapratna staviti Toi Toi zahode? 

Načelnik je dao primjer zadnje velike tuče te navodi da su kuglice leda zatvorile šahtu, što je 
uzrokovalo velike probleme naročito kod crkvice Sv.Ivana i kod autobusne stanice. Na pitanje 
o asfaltiranju odgovorio je da zadnju informaciju koju ima od direktora Hvarskog vododova je 
da će se asfaltirati u dva navrata. 

Za uvalu Prapatna odgovara da nije nemoguće postavit Toi zahode, ali bi bilo bolje napraviti u 
nekoj nekretnini pravi sanitarni čvor. 

Niko Salamunić se nadovezuje da koliko on ima saznanja da će prva faza asfaltiranja biti 
početkom veljače.  

Niko Salamunić u koli Tominih završena kanalizacija i rešetke koje su postavljene ne kupe 
vodu. Prije 10 dana je naručena firma za snimanje kanalizacije pa snimiti će i taj dio. 
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Prelazi se na točku 3./ Dnevnog reda. 

Ad 3.) Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2022.g. 
 
Predsjednik vijeća predlaže da se svih 7 točaka;  
 
3.Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2022.g., 
  
4.Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelsa za 2022.g,  
 
5.Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2022.g.,  
 
6.Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2022g., 
 
7.Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2022.g., 
 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 
2022.g.  
 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022.g. 
 
spoje u jednu.  
 
 Rasprava će se voditi kao jedna točka, a glasovati će se po svakoj točki, te je dao riječ Načelniku. 
 
Načelnik kratko odgovara da je rebalans ono što je Općina ostvarila, provjera onog što smo 
izveli kroz tekuću godinu i poziva na riječ šeficu financija Nene Mišković za najvažnije točke 
rebalansa. 

Nene Mišković navodi da u prihodima imamo najveće povećanje iz poreza na dohodak, ali i iz  
poreza na kuće, poreza na potrošnju i turističke pristojbe, dok u  2022. god imamo smanjenje 
rashoda u stavci plaća. 

Konstatira se da su točke:  

3. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2022.g.,  

4.Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelsa za 2022.g, 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2022.g., 

6.Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2022g., 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2022.g.,  

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 
2022.g. 
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9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022.g.  

JEDNOGLASNO USVOJENE 

Prelazi se na točku 10./ Dnevnog reda  
 
Predsjednik vijeća predlaže da se točke;  
 
10.Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 

11.Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g.,  

12.Prijedlog Programa  javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g., 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023.g., 

14. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g., 

15. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g.,  

16. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g.,  

17.Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2023.g.  

spoje u jednu. 

 
Načelnik  navodi da je proračun u tolikom iznosu jer je u planu dosta investicija. Također se 
osvrće na amandmane iz kluba vijećnika HDZ-a te ističe da ako se želi povećati neku stavku, 
drugu se treba smanjiti. Svi navedeni amandmani su u 80 %  već inkorporirani u proračun u 
realnom iznosu.  
Nadalje ističe da je stavka stipendija već otvorena u proračunu u iznosu od 10.000,00 eura i 
natječaj će se provest ovu zimu i smatramo da će biti dovoljan, ako ne bude radit će se 
rebalans. 
Sredstva za  financiranje sportskih udruga se u 2023.g. podiglo za 10.000,00 eura. Također, za 
izgradnju sportskih objekata izvojit će se 60.000,00 eura. 
Dotaknuo se i financiranja troškova medicinski potpomognute oplodnje koju podržava, ali 
Općina Jelsa trenutno nije u mogućnosti financirati i navodi da se za stavku socijala u prošloj 
godini utrošilo  1.000.000,00 kuna socijalne pomoći.  
Odluka o osiguranju sredstva za jednokratnu pomoć za rođenje dijeteta na prijedlog HSS-a se 
prije 3 godine mijenjela i za 3.dijete iznosi 20.000,00 kn.  
Sufinanciranje priključenja kuća na elektrodistribucijsku mrežu u mijestu Humac ide zajedno 
sa Gdinjskim i Zastražiškim uvalama, čeka se još jedan dokument od Ministarstva 
gospodarstva koji sklapa s HEP-om, radi se o kablu dužine 33 km i koštati će cca 14 -15 
milijuna kuna. 
S obzirom na to da je Županija jednokratno kupila udžbenike, a Općina Jelsa financira radne 
bilježnice u vrijednosti od 150 000,00 kuna godišnje, nema potrebe da financira i udžbenike 
Srednje škole Hvar, još više time što se udžbenici prenose iz generacije na generaciju.   
 
Vijećnik g. Paulo Potočnjak zahtjeva da sam predstavi sam svoje amandmane.  
Smatra da proračun od 40.000.000,00 kn nije dovoljan za mlade i mještane Općine već samo 
za projekte. Stipendije su uvedene za studente, ali ne i za srednjoškolsko obrazovanje. Što se 
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tiče sredstva za financiranje sportskih udruga, Grad Hvar i Grad Stari grad imaju dosta veći 
iznos za financiranje od Općine Jelsa, a naša Općina ima više sportskih udruga od recimo 
Grada Hvara. Za sufinanciranje troškova medicinski potpomognute oplodnje smatra da je 
demografska politika važnija od nekih drugih stvari.Po pitanju osiguranja sredstva za 
jednokratnu novčanu pomoć za obitelji prilikom rođenja djeteta, ističe da je iznos dosta manji 
od iste naknade u Gradu Hvaru i  Starom Gradu, te smatra da je to dugoročni problem. 
Problem Srednje škole Hvar je da imamo veliki broj učenika koji odlaze na srednjoškolsko 
obrazovanje u Split, a motiv za ostanak bi bio kupnja knjiga.  
 
Vijećnik g. Ivo Drinković postavlja pitanje zašto se u Muzej Jelsa ulaže 1,5 milijuna kuna, što je 
stavljeno u proračunu za 2023.g.? 
Načelnik odgovara da je u iznos od 142.000,00 eura uključeno uređenje okoliša, plaće 
zaposlenika, otvaranje ribarskog muzeja i otvaranje vinogradarskog muzeja. Novac koji je 
utrošen ili će se utrošiti u muzej, je novac koji je Općina dobila. 
 
Vijećnik g. Paulo Potočnjak zahtijeva glasanje za amandmane. 
 
Predsjednik Vijeća stavlja prijedlog amandmana na glasanje. 
 
Konstatira se da Prijedlog amandmana NIJE USVOJEN 
 

sa 4 (četiri) glasa ZA 

i 7(sedam)glasova SUZDRŽANIM 
 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točke : 
10. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2023.g.,  
11.Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g.,  
12. Prijedlog Programa  javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g.,  
13. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023.g.,  
14. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g.,  
15. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g.,  
16. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g.,  
17. Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 
2023.g. 
stavi na glasanje. 
 
Konstatira se da su točke 
 
10. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 

11.Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 

12. Prijedlog Programa  javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g., 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023.g., 

14. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g., 

15. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g.,  

16. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g., 
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 17. Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2023.g. 

  PRIHVAĆENE 
 

sa 7(sedam) glasova ZA 

1(jedan) PROTIV i 3(tri) SUZDRŽANA 
 
 
 
Prelazi se na točku 18./ Dnevnog reda  

Ad 18. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju. 

Načelnik kratko objašnjava da se radi o dozvoljenom prekoračenju od 1.000.000,00 kuna koji 
se vrati kroz ljetne mjesece. Drugih kredita nema. I predlaže da se Prijedlog Odluke o 
kratkoročnom zaduživanju prihvati. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se ovaj Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju prihvati. 

 
Konstatira se da je točka 18. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju 
 

JEDNOGLASNO USVOJENA 

Prelazi se na točku 19./Dnevnog reda  

Ad 19. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 
stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2023. godinu. 

Mirjam Šurjak Pavičić, Voditelj Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti, navela je da se 
radi o odluci koju svake godine Općina Jelsa donosi uz proračun, a nije se mijenjala i iznosi 
2.000,00 kuna po vijećniku.  

Predsjednik Vijeća predlaže da se Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito 
godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću 
Općine Jelsa  za  2023. godinu. Prihvati. 

Konstatira se da je Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje 
financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine 
Jelsa  za  2023. godinu. 

JEDNOGLASNO USVOJEN 

Prelazi se na točku 20./ Dnevnog reda  

Predsjednik vijeća predlaže da se točke   
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20.Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna Financijskog plana DV „Jelsa“  za 2022.g., 
 i 
 21. Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog plana DV „Jelsa“  za 2023.g.  
 
objedine i da se o istima razmatra skupa. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna 
Financijskog plana DV „Jelsa“  za 2022.g., i Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog 
plana DV „Jelsa“  za 2023.g. prihvati. 
 
Konstatira se da je Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna Financijskog plana DV 
„Jelsa“  za 2022.g., i Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog plana DV „Jelsa“  za 
2023.g. PRIHVAĆENE 

sa 7(sedam) glasova ZA 

4(četiri) PROTIV  
 
 
Prelazi se na točku 22./ Dnevnog reda  

Ad 22. 

Prijedlog  Odluke  o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa. 
 
Načelnik navodi da se radi o povećanju plaće djelatnicima DV Jelsa za oko 10%.  
 
Vijećnik g.Paulo Potočnjak postavlja pitanje količine pripremljenih obroka?  Ravnateljica vrtića 
objašnjava da u kontaktu s roditeljima pripremaju okviran broj obroka ovisno koliko je djece 
najavljeno taj dan, a ne fiksni broj. Također ako dijete ne konzumira hranu u vrtiću cijena se 
smanjuje.  
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se Odluka o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika 
„Dječjeg vrtića Jelsa. prihvati. 
 
Konstatira se da je Odluka o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića 
Jelsa. 

JEDNOGLASNO USVOJENA 

Prelazi se na točku 23./ Dnevnog reda 

Ad 23. 

Prijedlog  Odluke o prodaji nekretnine označene kao č.zem. 163/3, k.o. Jelsa . 
 
Načelnik  predlaže raspisivanje novog natječaja po cijeni od 220 eura  za m2 s obzirom na to 
da se na natječaj koji je već bio objavljen, po cijeni od 250 eura, nitko nije javio.  

Predsjednik Vijeća predlaže da se ovaj prijedlog Odluke o prodaji nekretnine označene kao 
č.zem. 163/3, k.o. Jelsa  prihvati. 
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Konstatira se da je Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine označene kao č.zem. 163/3, k.o. 
Jelsa    USVOJEN 

sa 7 (sedam ) glasova ZA 

4(četiri)  glasa SUZDRŽAN 
 
 

  Prelazi se na točku 24./ Dnevnog reda 
 

Ad 24. 

Predsjednik vijeća predlaže da se točke 
 
 24. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe 

spašavanja za Općinu Jelsa u 2023.g.,  

25.Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje., 

26. Prijedlog Analize  stanja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa za 2022.g.,  

27.Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. g.  

objedine i da se iste razmatraju skupa, te daje riječ Pročelniku. 
 
Pročelnik navodi da su u 2023. g. izdvojena sredstva za obavljanje djelatnosti stanice HGSS u 
iznosu od 7.300,00 eura., te ukratko objašnjava ostale 3 točke dnevnog reda. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točke 24.Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje 
djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe spašavanja za Općinu Jelsa u 2023.g., 
25. Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje., 26.Prijedlog Analize  stanja sustava civilne 
zaštite na području Općine Jelsa za 2022.g., i 27.Program utroška sredstava šumskog 
doprinosa u 2023. g. PRIHVATE. 
 
Konstatira se da su točke 24.Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 
stanice Hrvatske gorske službe spašavanja za Općinu Jelsa u 2023.g.,25.Prijedlog Godišnjeg  
Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa s financijskim učincima za 
trogodišnje razdoblje.,26.Prijedlog Analize  stanja sustava civilne zaštite na području Općine 
Jelsa za 2022.g., i 27.Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. g. 

JEDNOGLASNO USVOJENE 

 

Prelazi se na točku 28./Dnevnog reda 

Ad 28. 
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Predsjednik vijeća predlaže da se točke 

28.Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o osnivanju Muzeja općine Jelsa i  

29.Prijedlog Odluke o davanju suglasnost Muzeju općine Jelsa,  

objedine u jednu te daje riječ Načelniku. 

Načelnik navodi da će se  u 2023. godini održati otvaranje Vinogradarskog  muzeja u mjestu 
Pitve, s kušaonom vina, te Ribarskog muzeja u mjestu Vrboska u sklopu koje je predviđena 
prodajna galerija. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga  postavlja pitanje zašto se obavljanje djelatnosti navedenih u 
prijedlogu odluke ne vodi preko društva Jelkom? Na što Načelnik odgovara da je pitanje 
dobro, ali ovako je jednostavnije kako bih se olakšao poslovni odnos između Muzeja, Općine i 
Jelkom-a. 

Predsjednik vijeća stavlja točke 28. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o 
osnivanju Muzeja općine Jelsa i 29. Prijedlog Odluke o davanju suglasnost Muzeju općine Jelsa 
na glasanje , 

te konstatira da su točka 28. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o osnivanju 
Muzeja općine Jelsa i točka 29. Prijedlog Odluke o davanju suglasnost Muzeju općine Jelsa  

PRIHVAĆENE 

sa 7 (sedam ) glasova ZA 

4(četiri)  glasa SUZDRŽAN 
 
 

Prelazi se na točku 30./Dnevnog reda 

Ad 30. Prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga Dječjeg vrtića „Jelsa“ 

Predsjednik vijeća  daje riječ Načelniku. 
 
Načelnik naglašava da se točku 30. izglasalo i to jednoglasno na prethodnom vijeću, a da se 
sada radi o iskazivanju iste odluke u eurima . Također komentira pristigli e-mail i navodi da je 
u prikupljenim potpisma  peticije, sudjelovalo  više od 50% ljudi koji nisu stanovnici  s 
prbivalištem na području Općine Jelsa, poslana na UV vrtića koje argumetirano  nije prihvatilo 
peticiju , uzimajući u obzir sve troškove i  poskupljenja kojim je proračun vrtića opterećen.  
 
Vijećnik g. Branko Bunčuga se javlja za riječ te smatra da je ovo odluka politička odluka . Da bi 
Općina trebala snositi veći trošak i da je to cilj peticije.  
U raspravu se uključuju Ravnateljica DV Jelsa, Načelnik, vijećnik Ivo Drinković ,Predsjednik 
vijeća te vijećnik Božidar Balić. 
 
Vijećnik g. Paulo Potočnjak naglašava da je vrtić u Općini Jelsa skuplji od vrtića Grada Hvara, 
Stari Grada i Grada Splita i poziva ravnateljicu na komentar za pristiglu peticiju. 
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Ravnateljica vrtića pojašnjava da svaki vrtić ima svoje potrebe, programe, broj zaposlenika, 
broj djece i različita ulaganja te da se cijena po tim potrebama i formira cijena. Da vrtić ovisi o 
uplati roditelja s obzirom na to da od tih prihoda plaća tekuće potrebe( hranu, energiju, 
telefon, osiguranja djece, materijal, zdravstvene usluge). 
 
Predsjednik vijeća  stavlja točku 30. Prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga 
Dječjeg vrtića „Jelsa“ na glasanje. 
 
Konstatira se da je točka 30. Prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga Dječjeg 
vrtića „Jelsa“  

PRIHVAĆENA 
 

sa 7 (sedam ) glasova ZA 

4(četiri)  glasa PROTIV 
 
 

Prelazi se na točku 31./Dnevnog reda 

Ad 31. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa. 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak naglašava da Općina Jelsa ima maksimalne prireze(10%), poreze na 
potrošnju(3%), porez na kuće(2 eura) s tim da maksimalno može biti 1,99 eura i da se javna 
površina povećala oko 20 %. Obzirom da se radi o grešci moli da se cijena poreza na kuće 
ispravi.  Posebno bih se osvrnuo na V. zonu  gdje cijena  za  postavljanje štekata ugostiteljskih 
objekata iznosi 130 eura /m2 ,što smatra previše.  

Predsjednik vijeća prekida sjednicu na 5 minuta. 

Načelnik ističe da od podizanja poreza Općina ima benefite i da bi oni kao vijećnici trebali biti 
odgovorni za isto, a ne smanjivati ono od čega Općina investira u razvoj i rast za dobrobit svih. 
Nastavno na  primjedbu gospodina Potočnjaka , a vezano za V. zonu  gdje cijena  za  
postavljanje štekata ugostiteljskih objekata iznosi 130 eura /m2 , naglašava da je ova zona 
uključena u Plan postavljanja privremenih objekata  na zahtjev ugostitelja koji su izrazili želju  
koristiti  te javne površine, baš tik uz more , a time su i prihvatili i znatno veću cijenu za m2 
javne površine.   

Predsjednik vijeća stavlja točku 31. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa na glasanje. 

Konstatira se da je točka 31. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa 

PRIHVAĆENA 

 
sa 7 (sedam ) glasova ZA 

4(četiri)  glasa PROTIV 
Prelazi se na točku 32./Dnevnog reda 
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Ad 32. Prijedlog Odluke o  visini vrijednosti boda komunalne naknade u Općini Jelsa. 
 
Predsjednik vijeća naglašava da se radi o podizanju naknade za 2024.godinu. Na ovoj sjednici se 
odluka donosi,radi usklađenja eura, a provodi se od 1. siječnja 2024.godine. 
 
Predjednik vijeća stavlja Prijedlog Odluke o  visini vrijednosti boda komunalne naknade u Općini 
Jelsa na glasanje. 
 
Konstatira se da je točka 32. Prijedlog Odluke o  visini vrijednosti boda komunalne naknade u 
Općini Jelsa 

PRIHVAĆENA 
 

sa 7 (sedam ) glasova ZA 

3(tri)  glasa PROTIV 
 

 
 

Prelazi se na točku 33./Dnevnog reda 

Ad 33. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnost iznajmljivanja i smještaja u 
turizmu, za područje Općine Jelsa. 

Vijećnik g.Paulo Potočnjak se javlja za riječ, upoređuje paušalni porez Grada Hvara, Starog 
Grada i Jelse,te navodi da će obveznici paušalnog poreza Općine Jelsa plaćati veći porez od 
obveznika Grada Hvara po njegovom saznanju i s time se ne slaže. 

Načelnik odgovara da je visina paušalnog poreza usklađena sa visinom poreza u Starom Gradu 
i po tome se formirao prijedlog. 

Na pitanje vijećnika g. Branka Bunčuge može li se utjecati na iznajmljivače na crno, Načelnik 
odgovara da je ta tema već bila na vijeću TZ Jelsa i napravit će se lista sumnjivih objekata te 
dostaviti državnom inspektoratu. 

Predsjednik vijeća stavlja točku 33. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnost 
iznajmljivanja i smještaja u turizmu, za područje Općine Jelsa na glasanje. 

Konstatira se da je točka 33. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnost 
iznajmljivanja i smještaja u turizmu, za područje Općine Jelsa  

PRIHVAĆENA 

sa 7 (sedam ) glasova ZA 

3(tri)  glasa PROTIV 
 

 
 
 
Prelazi se na točku 34./Dnevnog reda 
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Ad 34. Prijedlog Zaključka povodom razmatranja inicjative grupe građana otoka Hvara. 

Načelnik kratko objašnjava da se radi o građanskoj inicijativi, i to:  

 1. uvođenje cjelogodišnje trajektne ili katamaranske linije iz Splita za Stari Grad u jutarnjim 
satima,  

2. kraće vrijeme vožnje katamaranom na relaciji „Jelsa-Bol-Split“ i trajektom na relaciji „Stari 
Grad-Split-Stari Grad“,  

3. polazak katamarana iz Splita na relaciji „Split-Bol-Jelsa“ svakog radnog dana u 16:30 sati, 

 te predlaže da se ovakva odluka prihvati. 

Predsjednik vijeća stavlja točku 34. Prijedlog Zaključka povodom razmatranja inicjative grupe 
građana otoka Hvara na glasanje, 

i konstatira da je točka 34. Prijedlog Zaključka povodom razmatranja inicjative grupe građana 
otoka Hvara 

PRIHVAĆENA 

JEDNOGLASNO 

Predsjednik vijeća  zaključio je X. sjednicu Općinskog Vijeća Općine Jelsa.  

                                                               Sjednica završena u 20:42 

 

ZAPISALA:                        PREDSJEDNIK  

Daria Grgičević Huljić                 OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELSA:  

             
                               Jure Gurdulić, dipl.oec. 


